



Schools

المدارس



Al-Burhan Foundation creates educational opportunity for children and adults living across Iraq areas in need. We are driven by our mission to help reach those who do not receive even the most basic education.

The foundation plans to open Al-Burhan Primary School with the aim of transforming the lives of some of the poorest area and vulnerable children in Kut City. We have a unique, scalable and sustainable model that has the potential to change the face of primary education in the city which most needs it.



تقدم جمعية البرهان الخيرية فرصة التعلم للأطفال والبالغين من المناطق المحتاجة في العراق. حيث تهدف رسالتنا الى الوصول ومساعدة الافراد الذين لا يتلقون فرص تعليمية اساسية.

وتخطط الجمعية الى افتتاح مدرسة البرهان الابتدائية سعيا لاحداث تغيير جذري لحياة اكثر المناطق فقرا واشد الناس عوزا في مدينة الكوت. ونحظى بطريقة فريدة من نوعها وفعالة وقادرة على احداث طفرة في مجال التعليم الابتدائي في المدينة والافراد الذين هم بامس الحاجة لها.





Mr Ibrahim Salim Tulab meeting with Mr Imad Burhan

السيد عماد برهان يلتقي بالسيد ابراهيم سالم طلاب

We have also established Imad Al-Burhan Centre for the Eradication of Illiteracy to provide a free basic education for adults who would otherwise go without. The foundation seeks to provide a new opportunity for illiterate people to improve their life conditions.

ABF expressed its pride at the progress of this project and the impact it is going to have on the lives of so many Iraqi families. ABF wishes to thank Mr Ibrahim Salim Tulab for his diligence and dedication to realise this project and lay out its sound foundations.



Making plans for the development of the school

وضع خطط تطوير المدرسة

وكنا بتأسيس مركز عماد البرهان لمحو الامية لتقديم تعليم اساسي مجاني للبالغين الذين لم يحصلوا على فرصة مواصلة الدراسة. وتسمى الجمعية الى تقديم فرصة جديدة لغير المتعلمين لتحسين الظروف المعيشية لهم

وقد عبر مؤسس جمعية البرهان السيد عماد كاظم برهان عن فخره بالتقدم الحاصل في هذا المشروع وعن الاثر العظيم الذي سيتركه على حياة العديد من العائلات العراقية. وتود جمعية البرهان عن تعبر عن شكرها الجزيل للسيد ابراهيم سالم طلاب للتفاني والاخلاص الذي بذله لتحقيق هذا المشروع وارساء اسسه الرصينة



الأطفال يلعبون في الخارج

Children playing outside



لوحات اعلان المدرستين

The sign boards for the schools

Al-Burhan Foundation

Working for a better Iraq

Al-Burhan Foundation has been actively involved in several charitable projects all across Iraq, from building new homes for the homeless to providing vital daily essentials for families in distress. Please pick up the Al-Burhan Foundation booklet to learn more.

- Asmaa Allah Al-Husna Project
- Sayida Ruqaya Renovation
- Kut Orphanage Modernisation
- Displaced Families Aid
- Taj Al-Deen Mosque Renovation
- BIAP Road Renovation
- Schools
- Popular Mobilisation Forces (PMF)

- مشروع مساكن أسماء الله الحسنى
- تجديد مرقد السيدة رقية بنت الامام الحسن
- تحديث دار البراعم للايتام في الكوت
- اغاثة العوائل المهجرة
- تجديد جامع ومرقد تاج الدين بن الامام علي بن الحسين
- تجديد شارع مطار بغداد الدولي
- المدارس
- الحشد الشعبي





AlBurhanGroup.com

 facebook.com/alburhanfoundation

